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دورقمی شدن آمار مرگ های کرونایی در کشور
بر اساس اعلام وزارت بهداشت،  در طول 24 ساعت گذشته، ۱۳ 
بیمار مبتلا به کرونا در کشور جان خود را از دست دادند و مجموع 

جان باختگان این بیماری، به ۱4۱ هزار و 4۷۷ نفر رسید.
بر اســاس اعلام مرکــز روابط عمومی و اطلاع رســانی وزارت 
بهداشــت، از روز2۳ تــا روز 24 تیرمــاه و بر اســاس معیارهای 
قطعی تشــخیصی، 4۷۷2 بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور 

شناسایی و ۵۶۵ نفر از آنها بستری شدند.

مجموع بیماران کووید۱۹ در کشــور به ۷ میلیون و 2۷۰ هزار و 
2۳ نفر رسید.

متاسفانه در طول 24 ساعت گذشته، ۱۳ بیمار مبتلا به کووید۱۹ 
در کشــور جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این 

بیماری، به ۱4۱ هزار و 4۷۷ نفر رسید.
خوشــبختانه تا کنون ۷ میلیون ۶۷ هــزار و ۱۶۸ نفر از بیماران، 

بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند.

4۳2 نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های 
ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.

تا کنــون ۵2 میلیــون و ۸22 هزار و ۵۰۹ آزمایش تشــخیص 
کووید۱۹ در کشور انجام شده است.

در حال حاضر چهار شهرستان در وضعیت قرمز، ۱4 شهرستان در 
وضعیت نارنجی، ۱42 شهرستان در وضعیت زرد و 2۸۸ شهرستان 

در وضعیت آبی قرار دارند.

جامعه

اخبار کوتاه 

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: ایران برای تولید 
و تامین دارو، از نیروهای انســانی و دانشمندان بسیار برجسته و 

نیز از ظرفیت های کارخانه ای خوبی برخوردار است.
بهرام عین اللهی وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشــکی در 
مورد طرح جدید این وزارتخانه برای تامین و تولید دارو با عنوان 
دارویار، اظهار داشــت: همواره این سوال مطرح بوده که چرا باید 
در کشــور مشکل دارو داشته باشیم و چرا باید مردم ما در تامین 
دارو به مشــکل بخورند؟ وی افزود: به همین دلیل طرح دارویار 

شکل گرفت و اساتید برجسته ای را در این طرح شرکت دادیم.
وزیــر بهداشــت با بیــان اینکه بررســی جوانــب و کارهای 
کارشناســی طرح دارویــار نزدیک به ۱۰ ماه زمــان برد، گفت: 
ساعت های بســیاری را دوستان ما مشــغول بررسی این طرح 
شدند و متخصصان، اساتید داروساز، اقتصاد دارو، اقتصاد سلامت 
و مدیریــت به این طــرح کمک کردند و با بررســی وضعیت و 
اطلاعات موجود راه کارهایی بررسی شد تا این مشکل حل شود.

عین اللهی به ظرفیت های موجود در ایران برای تولید و تامین 
دارو اشاره و خاطرنشــان کرد: ایران برای تولید و تامین دارو، از 
نیروهای انسانی و دانشمندان بسیار برجسته و نیز از ظرفیت های 
کارخانه ای خوبی برخوردار اســت. وی افزود: همچنین قدمت ما 
در داروســازی به سال ها قبل باز می گردد و نزدیک به یک قرن 
تجربه داروســازی داریم و ریشه داروسازی در ایران بوده است.

وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی با طرح این سوال که 
چــرا به رغم همه این ظرفیت ها، باید مردم برای تهیه یک دارو 
معطل بمانند و دارو کمیاب شــود و از بازار ســیاه سر دربیاورد، 
تاکید کرد: برای پاسخ به همه این پرسش ها به دارویار رسیدیم.

عین اللهی خاطرنشان کرد: ما معتقدیم باید اقدامی صورت گیرد 
که مردم نه تنها به تامین داروی خود موفق شــوند بلکه صنایع 
دارویی ما نیز بیش از پیش و با قوت به فعالیت خود ادامه دهد.

وی ادامه داد: از ســوی دیگر برخی از داروهای ضروری مردم 
مثل داروی بیماران مبتلا به دیابت و فشــار خون تحت پوشش 
بیمه قرار نداشــتند. بنابراین طرح جامعی به نــام »دارویار« را 
راه اجرا کردیم.وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی گفت: 

خوشــبختانه این مهم از برنامه های حضرت آیت الله رئیسی نیز 
بود و ایشــان مکرر به ما گوشزد می کردند که باید کاری کنید تا 
مردم بتوانند داروی خود را به آســانی تهیه کنند و هزینه داروی 

مردم کنترل شده، تحت پوشش بیمه قرار گیرد.
عین اللهی در پاســخ به این پرســش کــه داروهایی که زیر 
پوشــش بیمه قرار گرفته اند شامل چه داروهایی می است، گفت: 
مــا داروهایی که ضروری و نیز داروهایــی را که دارای مصرف 

بالایی اســت، در اولویت قرار دادیم و برخی از داروها هم وجود 
دارد که تحت پوشــش بیمه بوده و اکنون نیز هست اما پوشش 
آن هــا خیلی ضرورتی ندارد و مردم هم خیلی برای آن ها مراجعه 
نمی کنند اما حجم آماری ایجاد می کنند.وزیر بهداشت، درمان و 
آموزش پزشــکی با بیان اینکه ما این ۱۰۰ قلم دارو را عمدتاً از 
داروهایی انتخاب کردیم که مورد نیاز روزمره مردم اســت و در 
وهله نخست تحت پوشش بیمه قرار گرفتند، گفت: این مژده را 
به مردم می دهیم که در مرحله دوم نزدیک به ۳۳۶ داروی دیگر 

را هم تحت پوشش بیمه قرار خواهیم داد.
تصمیم گیری شورای بیمه در خصوص پوشش 

بیمه ای۳۶۶ قلم دارو
وی ادامه داد: ظرف یکی دو هفته آینده با کارهای کارشناســی 
مــورد نیاز در شــورای بیمه نزدیک به ۳۶۶ قلــم دارو را تحت 
پوشش بیمه اضافه خواهیم کرد.وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشــکی گفت: اهمیت این موضوع به این دلیل اســت که این 
داروها، مانند داروهای فشار خون، داروهایی هستند که مردم به 
صورت روزمره به آنان نیاز دارند؛ این که به مردم گفته شود شما 
حتماً باید دارو را آزاد از داروخانه خریداری کنید، منطقی نیســت. 
وی گفت: ما برخی از داروهای مسکن را نیز جزو داروهای تحت 
پوشــش بیمه قرار دادیم؛ چرا که در این طرح نیاز مردم اهمیت 

بالایی دارد.
تکلیف داروهای وارداتی در طرح دارویار

دکتــر عین اللهی با بیان اینکــه داروهای وارداتــی که نمونه 
داخلــی ندارنــد در طرح دارویار گنجانده نشــده اســت، گفت: 
داروهــای وارداتی در صورتی که بخواهــد تغییر قیمت پیدا کند 

ارقام بالایــی خواهد یافت بنابراین طــی صحبتی که با رئیس 
جمهور محترم و معاون اول محترم رئیس جمهور صورت گرفت 
مقرر شــد در این مرحله به سراغ داروهای وارداتی نرویم. وی با 
بیان اینکه داروهای ما دو دســته هســتند، گفت: اول داروهایی 
کــه صرفاً وارداتی هســتند و در داخل هیــچ گونه عملی روی 
آن ها انجام نمی شــود و دســته دوم داروهایی که با استفاده از 
مواد اولیه وارداتی ساخته شده و پس از تولید در کارخانه های ما 
بسته بندی می شوند.وزیر بهداشت افزود: داروهای وارداتی چون 
به دلار خریداری می شــوند، اگر قرار باشد با ارز آزاد دیده شوند، 
جهش قیمتی بالایی خواهند داشــت. بنابراین در این مرحله این 
داروهــا با همان نرخ قبلی عرضه خواهند شــد. از این رو داروها 
و لوازم پزشــکی وارداتی در این طرح وارد نشده و ما آن ها را به 
همان شــکل گذشــته توزیع خواهیم کرد. عین اللهی افزود: با 
صحبت هایی که با شــرکتهای وارد کننده شده، هزینه های این 

اقلام پایین تر هم آمده است.
تفاوتی در بیمه ها نیست

وزیر بهداشــت، درمان و آموزش پزشکی در پاسخ به این سوال 
که آیا در خدمات پوشــش بیمه ای بین افرادی که رایگان بیمه 
شده اند و یا سایر بیمه شــدکان تفاوت وجود دارد یا خیر، گفت: 
هیچ تفاوتی وجود ندارد و هر کسی که بیمه سلامت داشته باشد 
با مراجعه به مراکز ما می تواند خدمات دریافت کند.عین اللهی به 
ظرفیت های نیروی انسانی، بیمارستانی و تجهیزات بیمارستانی 
در کشور اشاره و تاکید کرد: برای اینکه بتوانیم به مردم خدمات 
بهداشتی و درمانی ارائه دهیم دارای زیرساخت های لازم هستیم 

اما مشکل اصلی امروز ما بهره وری است.

رئیس سازمان بازرسی شهرداری تهران:
 پرونده متخلفان پالادیم در دست 

هیات تخلفات قرار گرفت
رئیس سازمان بازرسی شهرداری تهران گفت: پرونده افرادی 
کــه مجوز پالادیوم را صادر کرده اند و یا اینکه ناظر آن بوده 
و از آن جلوگیری نکرده اند به هیات تخلفات فرســتاده شده 

است تا در مورد آنها تصمیم گیری شود. 
به گــزارش امتیاز، داوود گــودرزی رئیس بازرســی 
شهرداری تهران گفت: رای ماده صد که سال ها صادر شده 
بود در این دوره اجرا شــد و تونل زیر زمین مسدود و پلی که 
بین دو مجموعه زده شــده بود تخریب شد. او تاکید کرد: در 
گام دوم پرونده متخلفین وقت که این مجوزها را داده بودند 
و جلوی چشم آنها این تخلفات انجام شده به هیات تخلفات 
فرســتاده شده اســت تا با آنها برخورد شود و مصمم به این 
هستیم که حق و حقوق شهر و مردم رعایت شود و کسی به 

حریم شهری مردم تعرض نکند
رئیس بازرســی شهرداری تهران در خصوص مافیای دست 
فروشــی در منطقه یک گفت: در مکان های مختلف شهر، 
معضل دستفروش ها را داریم که برخی جایی را دارند که در 
آنجا دستفروشی می کنند اما آنجا را به عنوان ملک خودشان 
به حســاب می آورند. در واقع پس از گذشت سال ها و گذر 
زمان این حق را برای خودشــان قائل شــده اند که آنجا را  
بفروشــند. او با تاکید بر اینکه در حال حاضر پیگیر این ماجرا 
هســتیم تاکید کرد: محله به محلــه و منطقه به منطقه این 
موضوع را رصد می کنیم و از جاهای شــلوغ تر هم شــروع 
کردیم و سازمان ساماندهی مشاغل نیز به عنوان متولی این 
موضوع را در دستور کار خود قرار داده است.گودرزی تصریح 
کــرد:  اخیرا بحث تجریش و ۱۵ خــرداد را آغاز کرده ایم و 
در کنار آن تلاش داریم که جایی را برای این کســبه شریف 
فراهــم کنیم تا آنها با خیال راحت تر و کم هزینه تر شــغل 
خود را داشته باشند و محلی برای درآمد آنها باشد و در مسیر 

تردد مردم نیز قرار نداشته باشد. 

یه منظور ارائه خدمات شهری بیشتر به شهروندان:
میزخدمت در مساجد منطقه۱۴ برپاست 

میز خدمــت دیگر به منظور اجــرای فعالیت های مختلف 
فرهنگی و اجتماعی، افزایش ســرانه های شــهری و ارائه 

خدمات کیفی به شهروندان دارالمومنین تهران برپا شد.
به گزارش امتیاز، محمد امین ســالاری پور شــهردار 
منطقه به دنبال دیدارهای مردمی با محوریت مســاجد و به 
منظور بهبود ارتقای زندگی در منطقه،در مســجد نیک عهد 

پاسخگوی درخواست های شهروندان شد.
ســالاری پــور در این دیــدار مردمــی که بــا همراهی 
معاونین،نهادهای خدمت رســان،مدیران شهری و معتمدان 
مردم انجام شد،ضمن بررسی مشکلات و پیشنهادات مطرح 
شــده از ســوی شــهروندان،حضور در محلات و مساجد را 

موجب تحقق همدلی بین مردم و مدیریت شهری دانست.
وی با اشــاره به برنامه ریزی برای فعالیت ها در حوزه های 
فضای ســبز،ترافیکی،فرهنگی و اجتماعی بر انجام فعالیت 
هــای کیفی تر و طبــق نیاز ســنجی،برای ارائه خدمات به 

شهروندان منطقه۱4 تاکید کرد.

بازدید شهردار منطقه ۱۹ از روند پیشرفت 
پروژه احداث بوستان ایرانیان در ناحیه سه

شــهردار منطقه ۱۹ با همراهی مدیردفتر ایشان در راستای 
تســریع در بهره برداری از  پروژه احداث بوستان ایرانیان در 

ناحیه سه از این بوستان بازدید کردند.
به گزارش امتیاز، مهدی هدایت در این بازدید با اشاره به 
پیشرفت ۹۵ درصدی عملیات احداث بوستان ایرانیان افزود: 
فاز نخســت این بوستان با هفت مســیر مختلف پیاده روی، 
مسیر ویژه دوچرخه، مسیر ویژه نابینایان، آب نما، زمین بازی 
کودکان و زمین ورزشــی چند منظوره درحال احداث است و 
به زودی با حضور شهردار تهران افتتاح و مورد بهره برداری 
قرار می گیرد. در ادامه این بازدید هدایت با حضور در خیابان 
مهران کوچه لاله یکم از عملیات بهســازی این معبر که با 

صرف 2۰۰ تن آسفالت انجام شده دیدن کرد .

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی تشریح کرد:

ظرفیت های جدید در تامین دارو

معاون آموزشی وزیر علوم درباره شرایط آموزش دانشگاه ها در صورت اوج گیری دوباره 
کرونا گفت: حتی اگر شیوع کرونا دوباره افزایشی شود، به هیچ وجه تعطیلی نداریم، بلکه 

باید بر روی »آموزش ترکیبی« کار کنیم.
به گزارش امتیاز و به نقل از دانشــگاه تهران، دکتر قاســم عموعابدینی در نشست 
شــورای دانشــگاه تهران که با حضور اعضای هیأت رئیســه و رؤســای دانشکدگان، 
دانشــکده ها، پردیس ها، مراکز و مؤسسات وابسته به دانشگاه تهران برگزار شد، با اشاره 
به تجربه موفق حضوری شــدن آموزش از ابتدای ســال ۱4۰۱، گفت: حضوری شدن 
آموزش کار ســختی بود و مقاومت هایی وجود داشت، ولی با مدیریت بسیجی، جهادی 
و عالمانه رؤســای دانشگاه ها به ویژه رئیس دانشگاه تهران و با اعتقاد به اینکه دانشجو 

روح دانشگاه است، این مهم اتفاق افتاد.
معاون آموزشــی وزیر علوم، تداوم آموزش غیرحضــوری را در آموزش باکیفیت امری 
مهم خواند و تصریح کرد: وقتی آموزش حضوری در دانشــگاه تهران شروع شد، تلاش 
دیگر دانشــگاه ها برای ازسرگیری آموزش حضوری دوچندان شد.عموعابدینی در اعلام 
نظر درباره شــرایط آموزش دانشگاه ها در صورت اوج گیری دوباره کرونا نیز اظهار کرد: 
حتی اگر شــیوع کرونا دوباره افزایشی شــود، به هیچ وجه تعطیلی نداریم، بلکه باید بر 
روی »آموزش ترکیبــی« کار کنیم.وی در ادامه از تدوین طرح تحول آموزش عالی در 
دولت سیزدهم خبر داد و تاکید کرد: تحول به معنای برهم زدن همه چیز نیست؛ چراکه 

4۰ سال همه زحمت کشیده اند ولی ضعف هایی هم وجود دارد که باید اصلاح شود.

  دکتر حامد مقدم منش - متخصص داخلی

بعد از گذشــت دو سال و نیم از شــروع کرونا و تجربیات 
شــش پیک قبلــی از این ویروس، پیش بینی آغاز شــروع 
طغیــان دوباره ایــن بیماری برای کادر درمــان اصلا کار 

نیست. دشواری 
متاســفانه از چند روز پیش تمام علائم و نشانه های شروع پیک 
هفتم را در اورژانس های کشــور می توان دید . آن هم در زمانی 
که به عقیده بســیاری از مردم تصور می شــد که کم کم سایه 
نحس این بیماری در حال کم رنگ شــدن اســت و دســتورات 
بهداشتی از جمله ماسک زدن و رعایت فاصله اجتماعی و تزریق 

دوزهای یادآور واکسن به کمترین میزان خود رسیده بود.
متاســفانه بنده و سایر همکارانم در طی چند روز قبل با افزایش 
ناگهانی مراجعان و بســتری ها مواجه شــدیم و تخت های سایر 
بخش های بیمارستان به سرعت جای خود را به بیماران کرونایی 

می دهند.
این زیرسویه جدید اومیکرون به نام )BA4 و BA۵( بیشتر با 
علایم مشــابه آنفلوآنزا و سرماخوردگی به شکل آب ریزش بینی 
بدن درد، تب، ضعف و بی حالی،گلو درد و سرفه و بعضا مشکلات 
گوارشــی به صورت اســهال و اســتفراغ تظاهر پیدا می کند و 
درگیری ریوی به نســبت کمتری دارد. متاسفانه به علت سرعت 

بســیار بالای انتقــال آن در صورت عدم رعایــت پروتکل های 
بهداشــتی تعداد افراد زیادی را درگیر خواهــد کرد و این روزها 

در بیماران شاهد ابتلای همزمان چندین عضو خانواده هستیم.
با اینکه خوشبختانه این نوع جدید ویروس درگیری شدید ریوی 
کمتری دارد اما هنوز می تواند برای افرادی که ضعف سیســتم 
ایمنی دارند مثل سالمندان و افراد مبتلا به دیابت و بیماری های 

مزمن و باردار خطرناک و بعضا کشنده باشد.
لذا از تمام هم وطنان خواهشمندیم با رعایت موارد بهداشتی و 
قرنطینه و تزریق دوزهای یادآور واکســن ما را در مهار این پیک 

بیماری و گذشتن از آن با کمترین میزان خسارت یاری کنند.

علیرغــم موفقیت هــای قابل توجهی که در ســطح جهان و 
کشــور در کنترل بیماری پاندمیک کووید ۱۹ شاهد بوده ایم، 
ایــن بیماری کمــاکان دغدغــه ای مهم به حســاب می آید. 
محققان کشورمان در همین راســتا، تأثیر یک داروی طبیعی 
چندگیاهه را در کاهــش اثرات این بیماری مطالعه کرده و به 

رسیده اند. ارزشمندی  نتایج 
همه گیری بیماری کرونا و شــدت عفونــت و مرگ ومیر بالای 
آن، چالش های عجیب و بســیار گســترده ای را در سیستم های 
بهداشتی اکثر کشــورهای جهان به وجود آورد و تقلاها را برای 
یافتن واکسن و داروهای جدید به اوج رساند. این تلاش علیرغم 
فروکش کردن موج های عمده این بیماری، هنوز هم به شــکلی 

جدی در جریان است.
در همین راستا، یک تیم پژوهشی بزرگ و ۱۱ نفره از کشورمان 
و از دانشگاه علوم پزشــکی بقیةالله، پژوهشکده گیاهان دارویی 
جهاد دانشگاهی، دانشگاه کاشان، دانشگاه علوم پزشکی سبزوار 
و دانشــگاه علوم پزشــکی تهران مطالعه ای را انجام داده اند که 
در آن تأثیر یک داروی چند گیاهی ســنتی ایرانی به نام ایمفلونا 
بــر کووید ۱۹ مورد بررســی قرار گرفته اســت. این دارو حاوی 
مخلوط عصاره گیاهان سرخارگل، سنبل، گندواش، زوفا، بسفایج، 

خولنجان، زنجبیل و جینسینگ است.
در این مطالعه که یک کارآزمایی بالینی بوده اســت، ۶۰ بیمار 

داوطلب مبتلابه کووید ۱۹ مشــارکت داشــته اند. بیماران فوق 
علاوه بر دریافت داروهای اســتاندارد، دو کپسول ۵۰۰ میلی گرم 
ایمفلونا را هر ۸ ساعت به مدت دو هفته مصرف کردند. در طول 
مطالعه نیز علائم حیاتی بیمار شــامل شدت تنگی نفس، سرفه 
و دمای بدن بررســی شد. همچنین در شــروع و پایان مطالعه 
سی تی اســکن قفسه سینه و آزمایش خون برای ارزیابی عملکرد 

کبد و کلیه، گرفته شد.
یافته های این پژوهش در »فصلنامه علمی پژوهشــی گیاهان 
دارویی« متعلق به پژوهشــکده گیاهان دارویی جهاد دانشگاهی 

منتشر شده  است.

بخشــی از گوشت های قربانی شــده به حاجی ها و فقیران حاضر در منا داده می شود و 
باقی گوشــت ها هم از راه های دریایی و زمینی به کشورهایی فرستاده می شود. مسؤول 
اجرایی طرح قربانی در حج ۱4۰۱ خبر داد: »بیش از ۳۸ هزار رأس دام در حج امســال 
از ســوی زائران ایرانی قربانی شده است.« به روال هر سال، گوشت های قربانی حج از 

سوی بانک توسعه اسلامی بین کشورهای فقیر توزیع می شود.
به گفته عبدالعظیم رضانیا، مســؤول اجرایی طرح قربانی در حج امسال، قربانی توسط ۳۷ 
ذابح از ۱۶ اســتان به همراه 2۳ سه نفر عضو ســتادی با رعایت جوانب شرعی انجام شده 
است. مسؤول اجرایی طرح قربانی در حج همچنین گفت که هر ذابح در روز عید قربان حدود 
یک هزار رأس قربانی را ذبح کرده است.رضانیا اضافه کرد که جمهوری اسلامی ایران اولین 
کشوری بود که با همکاری بانک توسعه اسلامی وارد طرح متمرکز قربانی شد و تنها کشوری 
است که سالن اختصاصی برای ذبح دارد و امر قربانی توسط ذابحین ایرانی انجام می شود و 
یک پزشک هم در جمع ذابحین برای انجام امور درمانی حضور دارد.قربانی و ذبح دام در حج 
زیر نظر بانک توسعه اسلامی انجام می شود، روال مصرف و توزیع گوشت های قربانی شده نیز 
طبق توضیح این بانک بر این است که »توزیع گوشت های قربانی شده پس از معاینه از همان 
روز عید )قربان( شروع می شود. بخشی از گوشت های قربانی شده به حاجی ها و فقیران حاضر 
در منا داده می شــود و باقی گوشت ها هم از راه های دریایی و زمینی به کشورهایی فرستاده 
می شود.« ایران در حج ۹۸ از عربستان خواست که گوشت های ذبح شده را به کشور برگرداند. 
این موضوع از سوی نماینده وقت ولی فقیه در امور حج پیگیری می شد. پیشنهاد این بود که 
گوشت های مربوط به قربانی زائران ایرانی توسط کمیته امداد امام خمینی )ره( و بهزیستی در 
داخل ایران توزیع شود. در همان سال اما رییس وقت سازمان حج و زیارت پس از مذاکره و 
توافق با عربستان، اعلام کرد که انتقال گوشت ها به ایران از راه هوایی مقرون به صرفه نبوده 
و کشتی مجهز به یخچال مناسب هم وجود ندارد و به همین دلیل، انتقال گوشت های قربانی 

حجاج به ایران منتفی شد.
گوشــت های قربانی حج هر سال زیر نظر بانک توسعه اسلامی بین کشورهای محروم 
توزیع می شــود، کشــورهای چون افغانستان، پاکســتان، مالی، نیجر، سودان، سنگال، 
جیبوتی، سومالی، کنیا، دارالسلام، تانزانیا، کومور، موزامبیک، بنگلادش، موریتانی، گینه، 
ســیرالئون، آلبانی و بوســنی. بانک توسعه اسلامی چند سال پیش یک بار گفته بود که 
بخشــی از گوشــت های قربانی حج به ایران هم می رســد، اما مقامات حج ایران آن را 
تکذیب کردند و گفتند ایران سال هاست پیگیر انتقال گوشت های ذبح شده توسط زائران 

ایرانی به کشور بوده، اما تا امروز این اتفاق رخ نداده است.

در فضــای حقیقی و مجازی در مقابل کســانی که عفت عمومــی جامعه را به چالش 
می کشــند ایســتاده ایم و همواره از آمران به معروف و ناهیان از منکر دفاع همه جانبه 
داشــته و خواهیم داشــت.رئیس پلیس پایتخت اعلام کرد که اجــرای طرح مقابله با 

بی حجابی و بدحجابی در دستورکار پلیس قراردارد.
سردار حســین رحیمی با تاکید بر اینکه دشمنان به دنبال مقابله جدی با مساله عفاف 
و حجاب و زدودن این مهم هســتند، گفت: با قدرت و تدبیر و برنامه ریزی های صورت 

گرفته طرح برخورد با بی حجابی و بدحجابی در دستورکار قرار دارد.
رحیمــی با تاکید بر اینکه با مظاهر علنی جرم و فســاد توامــان برخورد خواهیم کرد، 
گفت: پلیس خود را در مقابل سلامت جامعه مسئول می داند و در همین راستا با هرگونه 
هنجارشــکنی و قانون شــکنی برابر قانون و مقررات مقابله و برخورد خواهد کرد.وی با 
تاکیــد بر لزوم اجــرای فریضه امر به معروف و نهی از منکر در جامعه و اینکه همه باید 
خود را در مقابل اجرای این فریضه مســئول بدانند، افــزود: با قدرت و اقتدار در مقابل 
ســارقان، قاچاقچیان، خرده فروشان و عمده فروشان مواد مخدر، اخلال گران بازار ارز 
در فضای حقیقی و مجازی و کســانی که عفت عمومی جامعه را به چالش می کشــند 
ایســتاده ایم و همــواره از آمران به معروف و ناهیان از منکر دفاع همه جانبه داشــته و 
خواهیم داشت. همچنین بر اساس اعلام مرکز اطلاع رسانی پلیس، در پایان این مراسم 
از ۵۰ نفر از تلاش گران عرصه اجرای طرح امنیت اجتماعی و اخلاقی با اهدا لوح تقدیر 

و پاداش نقدی قدردانی شد.

حتی شیوع کرونا دوباره افزایشی 
شود، به هیچ وجه تعطیلی نداریم

 زیرسویه جدید امیکرون 
کٌشنده است؟

ساخت داروی گیاهی کاهش عوارض 
کرونا در ایران

 ایرانی ها در حج 
چقدر قربانی کردند؟

اولویت کار پلیس پایتخت برخورد 
با بی حجابی و بدحجابی است

معاون وزیر علوم: 

علیرغم موفقیت های قابل توجهی که در سطح جهان؛بعد از گذشت دو سال و نیم از شروع کرونا و تجربیات شش پیک قبلی؛

رئیس پلیس پایتخت: گوشت های قربانی شده به کجا داده می شود؛


